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Tid: 24 aug 2022 kl. 19:00-20.30 Plats: Hemma hos Kerstin Karlsson i Hölö. 
 
Närvarande:  Lars Klasén, Anne Kawecki, Mats Johansson, Alenka Jejcic, Kerstin Karlsson, Kristin Persson 

och Olof Näslund 

1. Mötets öppnande 
Lars K öppnade mötet.  

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Lars K utsågs till mötesordförande och Anne K till mötessekreterare. Till justerare utsågs Mats J och 
Alenka J. 

4. Föregående styrelsemötesprotokoll. 
Föregående möte hölls i Stadshuset den 3 maj 2022.  

5. Inkommen (post, email, facebook, tel) 
Ingen fysisk post har inkommit och de email som kommit in har blivit omhändertagna.  
På facebook har föreningen fått positiva kommentarer. Vänsterpartiet och Centerpartiet har delat info 
om valmötet i stadshuset den 30 augusti 2022. 

6. Ekonomi. 
Samma läge som vid förra mötet. 
 
7. Remisser-Södertälje (inlämnade, kommande). 
Inlämnade: 

-2022-06-10 Yttrande över planprogram för Södertuna, Järna kommundel 
-2022-08-12 Samråd om Länsstyrelsens förslag om nya Natura 2000-områden enligt fågeldirektivet 

Kommande: 

 -Ansökan från Jehander om utökad verksamhet inom Enhörnatäkten (Underås) innefattande bl. a. ökad 
massahantering (inklusive tillverkning av betong, tillstånd till vattenverksamhet och ändring av två 
befintliga villkor beträffande dagvattenhantering och buller. 

 -Farstanäs naturreservat. Inrättande av kommunalt naturreservat på samma område som det befintliga 
som är länsstyrelsens. Även regler för bad och camping. 

8. Remisser-Nykvarn (inlämnade, kommande). 
Inlämnade:  

-2022-05-06 Kompletterande Samråd om planerad vattenverksamhet Ånsta. Avser fastigheten Mörby 
5:1 
Kommande:  

-Vi förväntar oss nya remisser om planer som rör gamla Almnäs-området samt komplettering av 
nuvarande detaljplan i Snebro. Utvidgat område intill avfallshanteringen för lagerlokaler önskas av 
Logicenter. 
 

9. Rapporter. 

-Platsen vid kanalen där vi städade den 30 april är nedskräpad igen.  

-Björnloka som växte i närheten har efter anmälan blivit nedklippt av kommunen. 



 

Sid 2(2) 

-De informella mötena med kommunens partier inför valkvällen den 30 augusti har hållits med alla 
partier utom SD och KD. KD kommer ändå att delta på valkvällen då de får redogöra för sin politik i 
klimatfrågor. 

-Mats och Anne deltog i Rikskonferensen i Mora den 14:e och 15:e maj. 

-Ett extra styrelsemöte hölls den 18 maj hos Alenka för att färdigställa höstprogrammet. 

-Vi hade våravslutning vid Strömsholms båtklubb i Nykvarn den 14 juni. 

Eventet inleddes med två föredrag på tema vatten. 

Det första hölls av Susanna Eriksson, miljöchef i Nykvarn som berättade om kommunens arbete med 

tillsyn av enskilda avlopp, dagvatten, miljöfarliga verksamheter, förorenade områden och 

lantbruk/gårdar. 

Därefter höll Hugo Davegårdh, vattenstrateg på miljökontoret i Södertälje kommun en föreläsning om 

kommunens olika vattenprojekt.  

Efter föreläsningarna spelade musikgruppen PIVO folkmusik. 

Tjugo personer; medlemmar och andra deltog i eventet.  

10. Kommande aktiviteter. 

-Valkväll den 30 augusti i stadshuset kl. 19:00-21:00. 

-Tvetadagen den 18 september; Mats, Olof och Anne 

-Cykelkarnevalen i Stockholm den 18 september. 

-Tveta återvinningscentral den 22 oktober. 

-Håll Sverige rent dagen den 17 september. (Inget bestämt än, men det är upp till den som önskar att ta 
initiativ till något, typ att städa något område som vi själv bestämmer.) 

-Seniordag på Tom Tits den19 oktober. 

-Föreläsning av Martin Emtenäs om biologisk mångfald den 23 november. 

-Utflykt till Vattgruvsmossen den 3 december. 

 
11. Höstens styrelsemöten, tid och plats. 

Nästa möte hålls onsdagen den 28 september kl. 19:00 preliminärt på folkuniversitetet i telgehuset. Lars 
kollar och återkommer. 
Vi bestämde att ha ett möte per månad och att vi då även kan hålla det hemma hos Alenka eller Kerstin. 

 

12. Övrigt. 

Inga övriga frågor. Mötet avslutas. 

 
Vid protokollet: 
 
 

Anne Kawecki 

 

Justeras:    

   

 

 

         Mats Johansson   Alenka Jejcic 

 


